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Styrelsemöte den 22 april 2024 
 
 
Närvarande: 
 
Mats Lohmander, ordförande 
Lena Lundorff, ledamot 
Susanne de Barès, sekreterare 
Anna Johansson, ledamot 
Emanuel Eriksson, v. sekreterare 
 

 
 

Förhindrade 
 
Monika Broberg, kassör 
Tom Hemréus, v. ordförande 
Daniel Albertsson, suppleant 
Erik Johansson, adjungerad 
 
 
 
 

1. Mötets öppnande 
Mats öppnade mötet.  

2. Val av sekreterare 
Susanne utsågs som sekreterare för mötet. 

3. Val av justerare 
Anna utsågs att jämte ordföranden justera protokollet.  

4. Föregående protokoll 
Lades till handlingarna. 

5. Kosterkuriren, utveckling 

Olle har samlat in material och sedan har Torbjörn hjälpt till. Lena har idéer 
inspirerade från Anholts samhällsförening. Den kommer fyra gånger per år och folk 
får abonnera på den och då är man medlem i deras samhällsförening.  

Kan det vara lagom för oss att ge ut Nya Kosterkuriren tre gånger om året? Lite 
annat innehåll men fokus på föreningar på Koster. Lena skickar ut information till oss 
så tar vi beslut på nästa möte. I så fall bildas det en arbetsgrupp för detta. 

6. AB Kosters Framtid 
Tvisten mellan Tavernan AB och Kosters Framtid är löst genom förlikning. Kosters 
Framtid ska ha bolagsstämma i början på juni. Samhällsföreningen och Svante 
Nilsson är valberedning. Det finns en liten styrelse på fyra personer som är 
välfungerande nu. Det skulle behövas en suppleant från oss. Mats står till förfogande 
för den platsen.  

7. Kifab 

Mats representerar Samhällsförening på årsstämman den 27/4 och i styrelsen. 

8. Kosterstiftelsen 

Inget att rapportera. 

9. Årsmötet 
Vi diskuterade lånet från Kosterstiftelsen till Samhällsföreningen för inköp av aktier i 
AB Kosters Framtid. 
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10.  Kosterhavsdelegationen 

Möte 30 maj, Mats och Emanuel går. 

11.  Skärgårdsrådet 

Ingen ny info.  

12.  Pedagogisk omsorg 

Den ideella föreningen har inte kunnat starta med pedagogisk omsorg än på grund av 
det inte klart med lokal.  

 

13.  Ekonomi 

Vi har ingen ny information. 

14.  Brev in och ut 

Dag har skickat ett påpekande angående utskick om enkät från Karlstads universitet 
om beredskap. 

15.  Ägardirektiv, uppdatering 

Ska gynna Kosterbornas försörjning på ön. Hur vill vi att det ska vara formulerat? Vi 
funderar och kommer med ett förslag till hösten.  

16. Representation vid bolagsstämmor KF och Kifab 
Mats representerar vid båda. 

17. Mötestider 

2/9-24    kl. 18 - 20 

4/11-24  kl. 18 – 20 

3/2-25    kl. 18 – 20 

(prel. 21/4–25 kl. 18 – 20) 

18.  Mötets avslutande 

Mats avslutar mötet. 

 
 

Sekreterare    Justeras 

 

 

Susanne de Barès     Mats Lohmander Anna Johansson 
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